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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Rendőrségi szivárogtatás?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Takács Albert miniszter úrhoz . A kérdésre írásban várom válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr!

2007. július 24-én, kedden a délelőtti órákban - mint később bebizonyosodott -
Vadász János, korábbi kormánymegbízott közúti incidensbe keveredett a fővárosi Kodály
Köröndnél egy kerékpáros futárral . A sajtóhíradások szerint nézeteltérés odáig fajult, hogy
Vadász kiszállt autójából, és egy fegyvernek látszó tárggyal megfenyegette a biciklistát .

2007. július 28-án, szombaton a Népszabadság című napilapban „Kontrát fegyverrel"
című cikk jelent meg, amelyben az újság munkatársa meg nem erősített információkra
hivatkozva a következőket írta : „értesüléseink szerint Kontrát Károly fideszes képviselő az
Orbán-kormány volt belügyi államtitkára az, aki képviselői igazolványának felmutatása után
fegyverrel fenyegetett megy egy biciklis futárt . " A cikk úgy zárult, hogy „a BRFK áthelyezte
az ügyet az ügyészségre, vagyis valóban mentelmi joggal védett képviselőről van szó . "

A napilap főszerkesztője később elnézést kért Kontrát Károlytól, ő azonban - úgy
gondolom teljesen jogosan - rágalmazás miatt jogi útra terelte az ügyet. Minden esetre
elgondolkodtató, hogy milyen információkra alapozva írta meg az újságíró a cikket. Sokat
sejtetően milyen információkra alapozva írhatta azt, hogy a BRFK áthelyezte az ügyet az
ügyészségre, tényként közölve, hogy mentelmi joggal védett képviselőről van szó .

Tisztelt Miniszter Úr!

Várom megtisztelő válaszát .
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Írásbeli kérdés

Az Ön tudomása szerint volt-e rendőrségi informátor a háttérben, aki az utólag
bebizonyosodott tények alapján tévesen tájékoztatta az újságírót?

•

	

Kérem, adjon tájékoztatást arról, hogy indult-e az ügyben belső vizsgálat!

•

	

Amennyiben indult vizsgálat kérem, annak lezárulta után adjon tájékoztatást a felelős
kilétéről!

•

	

Az Ön véleménye szerint hogyan szivároghatnak ki ehhez hasonló információk egy
folyamatban lévő üggyel kapcsolatosan?



Budapest, 2007 . augusztus 2 .

Dr . Lázár J
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